

112 學年度物理治療學系碩士班畢業論文

姓名	中文畢業論文名稱	英文畢業論文名稱	指導教授	共同指導教授
Wanutchaya ○	前十字韌帶重建患者之股四頭肌運動單元特性與感覺運動控制特性探討	Motor Unit Behaviors in Quadriceps and Sensorimotor Control in Individuals with Anterior Cruciate Ligament Reconstruction	楊志鴻	
楊○湧	急性心肌梗塞發作年齡：來自老年性傳統危險因子的訊息	The Onset Age from Acute Myocardial Infarction Patients: Information from Elderly Traditional Risk Factors	李志偉	
蘇○茨	小腿蹠屈肌疲勞對女性大專網球運動員的姿勢控制、敏捷性及下肢爆發力之影響	Effects of Fatigue of The Plantar Flexor Muscles on Postural Control, Agility, and Lower-limb Power in Female College Tennis Players	張祝芬	洪士文
Anne ○ M.Lim	基於走路時地面反作用力利用人工神經網路來預測年輕和老年人族群的質心相對於壓力中心之位移	Predicting the distance between the center of mass and center of pressure during walking in the young and old population based on ground reaction forces using artificial neural network	洪士文	張祝芬